
 1/3 

                                                                                                                                                                                                                                                          

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/14-15/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-14-2 
Rijeka,  25. 11. 2014. 
                                      
 

 
ZAPISNIK 

S 1. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

1. sjednica VMO Belveder održana je u utorak, 24. studenog 2014. početkom u 18,30 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO  
- Dragan Basta,zamjenik predsjednice  VMO  
- Nazif Krupić, član VMO 
- Vedran Vrsalović, članica VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 
 

 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Ivan Kirin, član VMO 
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Određivanje osoba ovlaštenih za raspolaganje sredstvima na žiro računu mjesnog odbora, 
2. Usvajanje poslovnika Vijeća Mjesnog odbora Belveder, 
3. Usvajanje pravila Mjesnog odbora Belveder, 
4. Usvajanje pravilnika o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju mjesnoga 

odbora 
5. Usvajanje redoslijeda  Plana prioriteta komunalnih akcija za 2015. godinu 
6. Prijedlog programa rada za 2015. godinu 
7. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Ad 1. 
Predsjednica upoznala vijećnike sa dopisom od Odjela za samoupravu i upravu a vezano za popis 
ovlaštenih za raspolaganje sredstava na žiro-računu mjesnog odbora, te potpisivanje financijske 
dokumentacije  te je napomenula da pored predsjednika kao ovlaštene osobe potrebno je 
imenovati još jednu osobu kao zamjenu te predložila da to bude zamjeni predsjednika gospodin 
Dragan Basta  
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Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
Ad 2. 
 

Predsjednica VMO otvorila je raspravu o drugoj  točki dnevnog reda, usvajanje Poslovnika 
Vijeća Mjesnog odbora Belveder, 

 
jednoglasno se usvaja Poslovnik o radu VMO 
 
 

 

Ad.3 
 

Predsjednica VMO otvorila  je raspravu o usvajanju Pravila o radu MO Belveder. 
 
Odluka: 
• S obzirom da članovi Vijeća MO nisu imali primjedbi na Pravila o radu MO 
Belveder, Vijeće MO jednoglasno ga je usvojilo. 
 
Ad.4 

Predsjednica VMO otvorio je raspravu o usvajanju Pravilnika o nagrađivanju fizičkih i pravnih 
osoba za doprinos u razvoju mjesnoga odbora 

 . 
Odluka: 
• S obzirom da članovi Vijeća MO nisu imali primjedbi , Vijeće MO jednoglasno ga je 
usvojilo. 
 
Ad.5 
 
Predsjednica je upoznala prisutne s pristiglim procjenama za predložene male komunalne zahvate 
za 2015. godinu, te otvorila raspravu. Nakon provedene rasprave dosen je zaključak da se u okviru 
proračuna za 2015. u iznosu od 144.000,00 kuna izaberu slijedeći  mali komunalni prioriteti 
 
R. 
br. 
MO 

OPIS Nadležnost Plan 2015. Komentar Građevina Hortikultura RP 

2 
MO BELVEDER  
UKUPNO: 

MO 144.000,00   Čobić Parac 
Kurilić 
MO 

1 

Sanacija 
nogostupa u Ulici 
Moše Albaharija od 
kućnog broja 12 do 
kućnog broja 20 

RP 15.000,00       Kurilić 

2 

Sanacija 
nogostupa u Ulici 
Franca Prešerna 
od kućnog broja12 
do kućnog broja 40 

RP 40.000,00       Kurilić 

3 

Sanacija 
nogostupa u Ulici 
Silvije Bačića od 
kućnog broja 1 do 
kućnog broja 15 

RP 18.000,00 

U dogovoru sa 
Leom Kurilić 
umanjene za 
2.000,00 kn 

    Kurilić 

4 

Sanacija betonske 
ograde, potpornog 
zida i raščišćavanje 
površine u Ulici 
Moše Albaharija 
južno od kućnog 
broj 9 

ZKD 20.000,00   Čobić Parac   

5 
Sanacija kolnika u 
Ulici Franca 
Prešerna od 

RP 45.000,00       Kurilić 
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kućnog broja 38 do 
kućnog broja 42 

6.  

Proširenje javne 
rasvjete na 
stepenicama u Ulici 
Fućkovo kod 
kućnog broja 3 

EN 6.000,00         

 
 
Vijeće jednoglasno prihvatilo prijedlog 
 
Ad6. 
 
Predsjednica je uvodno upoznala vijećnike s dosadašnjim programom rada te je ocijenila da je 
potrebno nastaviti tradicionalne aktivnosti koje su dobro prihvaćene od građana.  
U raspravi su  predložene novine da se neki programi nadopune, te je dala dopunjeni program 
rada (u prilogu) na glasanje. 
 
Vijeće jednoglasno prihvaća program rada za 2015. godinu 
 
Ad7. 
Vijećnik Vedran Vrsalović dao je prijedlog da se OGU za upravljanje imovinom uputi zahtjev kojim 
bi se preispitale zone za najam poslovnih objekata u vlasništvu Grada Rijeke kao i visina najma. 
 Budući da ima dosta praznih poslovnih prostora u Tizianovoj Ulici i da je dobio informaciju od 
korisnika da im je zbog teške ekonomske situacije  najam previsok. 
 
Nakon rasprave donesen je zaključak da će se OGU uputiti upit 
 
Predsjednica upoznala vijećnike sa programom rada za ovu godinu te ih pozvala da se 26. 
11.2014. u 10,00 sati u Centru za odgoj i obrazovanje na tradicionalno malonogometnom turniru i 
turniru u graničaru 
 
Također je upoznala vijećnike da se 5.12. u 16,00 sati u dvorani MO Belveder, Volčićev trg br.2 
održava predstava sa dočekom Svetog Nikole uz podijelu poklon paketića za predškolsku djecu sa 
područja Belvedera. 
 
 
 
Sjednica je završila u 20,45 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 

 

 


